

8天7晚 上海·杭州·黄山 千岛湖·歙县·屯溪·黟县



行程特色:

- ◆准4+5★酒店+住1晚黄山
- ◆壮观的黄山山岳风光(含缆车上下)
- ◆船游西湖+漫步苏堤+花港观鱼
- ◆外滩夜景+万国建筑博览群



第一天 吉隆坡 → 上海 ⇄ 杭州

机上用餐/晚餐

准4★ 杭州两岸国际大酒店或同级
在吉隆坡国际机场集合，乘搭航班飞往上海。抵达后送往杭州；【南宋御街】杭州唯一保存完整的旧街区；【钱江新城光景平台】【远眺钱塘江】。

第二天 杭州 ⇄ 千岛湖

早/午/晚餐

准4★ 千岛湖忆居酒店或同级
前往游览“中国最美丽的湖泊”【千岛湖风景区-船游中心湖区】由1,078个大小岛屿组成，岛屿形态奇特，星罗棋布，主要景点有龙山岛、月光岛、秀水广场。

第三天 千岛湖 ⇄ 歙县 ⇄ 屯溪

早/午/晚餐

准4★ 黄山天都国际饭店或同级
前往歙县游览【新安江山水画廊+游船】两岸生态环境呈现“高山林、中山茶、低山果、水中鱼”立体生态格局，一年四季景色各异，似一幅流动的山水画卷；前往屯溪【黎阳in巷】欣赏屯溪夜景。

第四天 屯溪 ⇄ 黄山

早/午/晚餐

准4★ 黄山狮林大酒店或同级
前往“天下第一奇山”【黄山风景区-乘云谷缆车上山】黄山被誉为“人间仙境”，联合国世界文化与自然遗产，以“黄山五绝”奇松、怪石、云海、温泉、冬雪著称于世；主要景点有始信峰、北海景区、狮子峰；远眺飞来石；住宿黄山上。

第五天 黄山 ⇄ 黟县

早/午/晚餐

准5★ 黟县中城山庄或同级
【黄山风景区-乘缆车下山】黄山观日出奇景(视天气而定)，游览光明顶；前往黟县游览“中国画里的乡村”【宏村】徽派古民居，现存明清建筑138幢，电影《卧虎藏龙》取景地，主要景点有月沼、承志堂、南湖(夏季赏荷花)。

第六天 黟县 ⇄ 屯溪

早/午/晚餐

准4★ 黄山天都国际饭店或同级
游览【赛金花故居-归园景区】在赛金花故居遗址上修缮的徽派园林，主要景点有赛氏旧居、赛金花书斋等；前往屯溪参观【黄山市徽州文化艺术馆】深入了解徽州文化。

第七天 屯溪 ⇄ 杭州 ⇄ 上海

早/午/晚餐

准4★ 上海三甲港绿地铂派酒店或同级
前往杭州游览【西湖景区】杭州美的代名词，著名的“西湖十景”环绕湖边形成美丽的风光带【船游西湖(夏季赏荷花)+漫步苏堤+花港观鱼】；【六和塔】；前往上海；【外滩夜景+万国建筑博览群】夜晚霓虹闪烁变成夜上海。

第八天 上海 → 吉隆坡

早餐/机上用餐

送往机场乘搭航班返回吉隆坡。

【风味餐：杭州风味、千岛湖风味、古城风味、徽菜风味、农家风味、黟县风味、新安风味、西湖风味、本帮风味】

指定项目	观看水上民俗表演【渔风千古情—九姓捕鱼】+夜游花山谜窟+宋城秀	收费(人民币)	
		每人 450 元	
Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 8CPVG-HH (Updated: 01-Dec-2023)



神州国际旅游(马)有限公司
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

☎ 03-21430288 ☎ 016-5500590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)
HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎ 03-2148 8448 ☎ 016-5500578

8D7N Shanghai · Hangzhou · Huangshan Mountain Qiandao Lake · She County · Tunxi · Yi County



Highlights:

- ◆ 4+5★ Hotel + Stay 1 Night in Huangshan
- ◆ Spectacular view of Huangshan
- ◆ West Lake Cruise + Su Causeway + Huagang Fish-viewing
- ◆ Night view of the Bund



DAY 1

KL → Shanghai 飞机 Hangzhou MOB / Dinner

4★ Liang'An International Hotel or Similar

Assemble at KLIA for your flight to Shanghai. Upon arrival, transfer to Hangzhou. **Nansongyu Street, Hangzhou CBD, view the Qiantang River.**

DAY 2

Hangzhou 汽车 Qiandao Lake B / L / D

4★ Qiandao Lake Yiju Hotel or Similar

Transfer to **Qiandao Lake Scenic Area (included cruise at lake central area)** — Well known as *The Most Beautiful Lake in China*. It comprises 1,078 distinctive islands, which are scattered around. The main attractions are Longshan Island, Moonlight Island, Xiushui Plaza.

DAY 3

Qiandao Lake 汽车 She County 汽车 Tunxi B / L / D

4★ Huangshan Tiandu International Hotel or Similar

Transfer to She County. Visit **Xin'An River Landscape Gallery (included boat tour)** — Enjoy the magnificent scenery of 4 seasons throughout the year, which looks like a flowing landscape painting. Transfer to Tunxi District. **Liyang in-Lane** — Enjoy the night view of Tunxi.

DAY 4

Tunxi 汽车 Huangshan B / L / D

4★ Huangshan Shilin Hotel or Similar

Transfer to **Huangshan Mountain Scenic Area (go up via Yungu cable car)** — Huangshan Mountain is famous with *Five Wonders*: unique pine trees, grotesque rock formation, sea of clouds, hot spring and winter snow. It is listed as UNESCO World Cultural & Natural Heritage Site. The main attractions are Shixin Peak, Beihai Scenic Area, Lion Peak, overlooking Feilai Rock from afar. Overnight in Huangshan.

DAY 5

Huangshan 汽车 Yi County B / L / D

5★ Zhongcheng Mountain Villa or Similar

Huangshan Mountain Scenic Area (go down via cable car) View the sunrise in Huangshan (if weather permitting), visit Bright Peak. Transfer to Yi County. Visit **Hongcun Village** — These are ancient Huizhou dwellings with 138 buildings from the Ming and Qing dynasties. It is well known as *The Village in a Chinese Painting*, and was featured in the blockbuster *Crouching Tiger, Hidden Dragon*. The main attractions are Yuezhao, Chengzhi Hall, South Lake (view the lotus in summer).

DAY 6

Yi County 汽车 Tunxi B / L / D

4★ Huangshan Tiandu International Hotel or Similar

Visit **Sai Jinhua Residence (Gu yuan Scenic Area)** — The Huizhou garden which has been restored on the site of Sai Jinhua's former residence. Transfer to Tunxi District. Visit **Huangshan Huizhou Culture Art Gallery**.

DAY 7

Tunxi 汽车 Hangzhou 汽车 Shanghai B / L / D

4★ Q-Box Hotel Shanghai Sanjiagang or Similar

Transfer to Hangzhou. Visit **West Lake Scenic Area**, which is the symbol of beauty of Hangzhou. **West Lake Cruise** (view the lotus in summer) + **Su Causeway + Huagang Fish-viewing. Liuhe Pagoda**. Transfer to Shanghai. **Night view of the Bund + Exotic Building Clusters** — Flickering with neon lights at night, and turning into a sleepless city.

DAY 8

Shanghai → Kuala Lumpur Breakfast / MOB

Transfer to airport for your flight to Kuala Lumpur.

{Special Meals: Hangzhou Cuisine, Qiandao Lake Cuisine, Ancient Town Cuisine, Hui Cuisine, Farm Cuisine, Yi County Cuisine, Xing'an Cuisine, West Lake Cuisine, Local Cuisine}

Compulsory Tour

Watch the folk performance "Fisherman Eternal Love" + Night tour Huashan Mysterious Grottoes + Songcheng Show

Fee (Renminbi)
RMB450 Per Pax

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

Tour Code: 8CPVG-HH (Updated: 01-Dec-2023)



神州国际旅游(马)有限公司
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

☎ 03-21430288 ☎ 016-5500590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)
HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎ 03-2148 8448 ☎ 016-5500578